

# 聖堂報告

## 傳教節

(24-10-2021)

1. 2021年九月份聖堂-收入與支出報告如下：

收入：\$ 126,875，

支出：\$ 235,315，

結餘：-\$ 108,440。

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 「九龍華仁書院舊生合唱團」，將於11月13日（星期六）晚上7:00正，於本堂舉辦聖樂表演，透過悅耳歌聲傳揚天國喜訊。

有興趣教友，歡迎到聖堂門外，於宣傳海報上了解活動詳情，並透過二維條碼掃描預先登記入場，費用全免。

如有任何捐助，將扣除音樂會開支後，全數會撥入「九龍華仁書院 "Fr. Kelly Educational Fund"」及「聖依納爵堂」

3. 十一月為煉靈月，教友現時可以在聖堂各出口設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。

4. 本年度「明愛慈善抽獎券」繼續在聖堂正門發售，每張\$20，請大家踴躍支持。聖堂善會團體可向辦事處認購！

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

# **St. Ignatius Chapel Announcement**

## **Mission Sunday**

**24-10-2021**

1. To spread the good grace of God, the WYK Old Boys' Choir will organize a concert in St Ignatius Chapel on 13/11/2021 (Sat) at 7:00pm. For details, please refer to the poster on the notice board outside the chapel.

Please use the QR code on the poster to register for free admission. Donation is welcomed. All donation after deducting the necessary cost will be allocated to Fr. Kelly Educational Fund and St Ignatius Chapel.

2. November is the month for the souls in Purgatory. Holy Mass can be offered for our departed brothers and sisters. You may fill in the form available at the Chapel entrances. Mass will be arranged during weekdays for their souls.

3. The Chapel is selling raffle tickets of Caritas Hong Kong at the entrances of the Chapel today. The fund will be used for educational, medical and social benefits purposes. Please show your generous support. Thank you.

4. The Financial Report for this chapel in September 2021 is as follows:

Income : \$126,875

Expenses: \$ 235,315

Deficit : \$ 108,440

Thank you for your generous support!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

